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November 9-én Orbán Viktor nagy merészen azt mondta a Kossuth rádióban, hogy a CEU Bécsbe költözése
blöff, ő maga pedig nagy tételben merne fogadni rá, hogy látni fogjuk még a CEU-sokat Budapesten.

Én nem vagyok annyira merész, mint a kormányfő. Ezért aztán amikor november19-én meghallottam,
hogy Soros György és Sebastian Kurz osztrák kancellár a CEU Bécsbe költözéséről tárgyalt, még kis
tételben sem fogadtam rá, hogy a Kossuth rádió megbízott orbánkérdezője úgynevezett nemzeti
szellemben faggatja majd erről a miniszterelnököt. Mondjuk így:

– Önnek mi a terve? Mivel próbálja majd megakadályozni, hogy Bécs nyíltan agyelszívásba kezdjen, és
szabályosan lenyúlja a magyarok legerősebb egyetemét? Amiért pedig az osztrákok eddig tizedannyit sem
tettek, mint amennyit mi, magyarok tettünk?!

Pedig ha mégis bejönne, nemcsak én, hanem az egész magyar nyilvánosság hatalmasat nyerne rajta. De
hát az ember legyen realista.


